
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Olší konaného dne 24.4.2007 
v 19.00hodin v zasedací místnosti OÚ v Olší. 

Program:
1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Schválení programu jednání
4. Kontrola usnesení
5. Projednání rozpočtu na rok 2007
6. Projednání opravy hráze rybníka v Klokočí
7. Volba člena školské rady z členů zastupitelstva
8. Projednání rekonstrukce ZŠ
9. Dodatečné příspěvky
10.Diskuse, závěr

Přítomni: Ing. Martin Pavlíček, Mgr. Miroslav Lahoda, Marie Jandová, Radek 
Bednář
pan Miroslav Červený se dostavil v 19.30hod.
Hosté: Stanislav Dolníček
Omluveni: Jiří Čepička, Pavel Cimbálník

1/ Zahájení provedl starosta, přivítal přítomné.
2/ Volba ověřovatelů zápisu:
návrh starosty: Radek Bednář, Mgr. Miroslav Lahoda
Hlasováno: pro  návrh 4 členové  ze 4 přítomných, zdržel se 0, proti 0.
ZO schvaluje  za ověřovatele zápisu pana Radka Bednáře a Mgr. Miroslava 
Lahodu.
3/ Kontrola usnesení: zapisovatelka
4/ Schválení programu jednání: starosta, žádný člen ZO nevznesl žádný doplněk 
programu.
Hlasováno: pro schválení navrženého programu 4 členové ZO ze 4 přítomných, 
proti 0, zdržel se 0.
ZO schvaluje navržený program jednání.
5/ Rozpočet na rok 2007 
Zastupitelé znovu projednali návrh rozpočtu, který byl zveřejněn na úřední 
desce.
Po dobu zveřejnění žádný občan se k navrženému rozpočtu nijak nevyjádřil.
Hlasováno: pro schválení rozpočtu: 4 členové ZO z 4 přítomných, zdržel se 0, 
proti 0.
ZO schvaluje rozpočet obce Olší na rok 2007. Závaznými ukazateli čerpání 
rozpočtu je paragrafové členění.



6/ Oprava hráze rybníka v Klokočí – oprava provedena svépomocí /protékající 
hráz, podmáčení chalupy pana Antonína Chocholáče/.
7/ Volba člena školské rady v ZŠ a MŠ Olší
Starosta navrhl pana Radka Bednáře. Jmenovaný s návrhem souhlasil.
Hlasováno: pro 3 členové ZO, proti 0, zdržel se 1.
ZO schvaluje za člena školské rady v ZŠ a MŠ Olší pana Radka Bednáře.
Na zasedání se dostavil opožděně pan Miroslav Červený.
8/ Rekonstrukce ZŠ a MŠ v Olší – starosta informoval o jednání s projektantem. 
Oprava bude finančně náročná, v jednáních se bude pokračovat.

Starosta: na Litavě a v Klokočí je nutné pořídit ještě po jednom kontejneru na 
sklo, které se musí třídit. Kontejnery budou zapůjčeny od TS Bystřice nad 
Pernštejnem.
Údržba travních porostů v obcích v letních měsících: sečení trávy budou 
provádět členové jednotlivých SDH.

Starosta ukončil zasedání v 20.00hod., poděkoval za účast.

Zapsal:Marie Jandová, 25.4.2007 

Ověřovatelé zápisu:

Radek Bednář

Mgr. Miroslav Lahoda 


